

Interested Parties:

Ontario Power Generation (OPG) has provided responses to the final three outstanding information requests by the Joint Review Panel which are [available here](#) on the Canadian Environmental Assessment Registry Internet site. An updated consolidated table of information requests and responses has also been provided and is [available here](#).

REMINDER: The Joint Review Panel has set a deadline of **May 24, 2013** to receive public comments on the OPG Environmental Impact Statement (EIS) and documents in support of the application for a Licence to Prepare a Site and Construct the DGR. This comment period is an opportunity for everyone to provide their views to the Panel on whether these documents and the additional information provided by OPG in response to questions from the Panel, adequately address the requirements set out in the EIS Guidelines.

When the Joint Review Panel determines that the information adequately responds to the EIS Guidelines, the Panel will announce the public hearing for the project. The public will be notified 90 days prior to the start of the hearing and will be provided with instructions on how they may participate.

All submissions received or generated by the Panel throughout the review are available on the Registry under reference number [06-05-17520](#).

Joint Review Panel Secretariat

160 Elgin St., 22nd Floor

Ottawa ON K1A 0H3

Tel.: 1-866-582-1884 or 613-957-0301

Email: DGR.Review@ceaa-acee.gc.ca

Parties intéressées :

Ontario Power Generation (OPG) a fourni des réponses aux trois dernières demandes de renseignements en suspens par la commission d'examen conjoint qui sont [disponibles ici](#) sur le site Internet du Registre canadien d'évaluation environnementale. Un tableau récapitulatif à jour des demandes d'information et les réponses a également été fourni et est [disponible ici](#).

RAPPEL: La commission d'examen conjoint a fixé au **24 mai 2013** la date limite pour recevoir des commentaires de la part du public sur l'étude d'impact environnemental (EIE) et les documents à l'appui et la demande de permis pour la préparation du site et la construction de l'installation. La période de consultation est une occasion pour tous de donner leur avis à la commission à savoir si ces documents et les informations complémentaires fournies par OPG en réponse aux questions de la commission, répondent adéquatement aux exigences énoncées dans les lignes directrices relatives à l'EIE.

Lorsque la commission d'examen conjoint détermine que l'information répond adéquatement aux lignes directrices de l'EIE, la commission annoncera l'audience publique pour le projet. Le public sera informé 90 jours avant le début de l'audience et sera fourni avec des instructions sur la façon dont ils peuvent participer.

Les demandes reçues ou générées par la commission d'examen se trouvent au Registre, au numéro de référence [06-05-17520](#).

Secrétariat de la Commission d'examen conjoint

160, rue Elgin, 22e étage

Ottawa (Ontario) K1A 0H3

Tél. : 1-866-582-1884 ou 613-957-0301

Courriel : DGR.Review@ceaa-acee.gc.ca